
Styrelsemöte i Fäxhults samfällighetsförening 

2019-09-15, 11.00-12.45 

Strandstugan, Fäxhult 

Närvarande: Tony Hjortsberg, ordf., Lena Söderqvist, Eira Hallikainen, Eva Bäcklund, Johan Edgren 

 

1. Mötets öppnande. Ordföranden öppnade mötet och hälsade välkommen. 

 

2. Val av sekreterare och justerare. Till sekreterare för mötet valdes Johan Edgren och till justerare 

Lena Söderqvist. 

 

3. Föregående mötes protokoll (årsmötet) gicks igenom och ett beslut återstår att åtgärda: ny 

namnskylt till området vid infarten. Styrelsen undersöker Trafikverkets krav och därefter köps 

denna in och ställs ut inför nästa års säsong. 

 

4. Ekonomi. Kassören Eira redovisade föreningens ekonomiska status. På rörelsekontot finns 

91.556:- och på kapitalkontot 150.090:-. En överföring ska göras från rörelsekontot till 

kapitalkontot så att det åter finns 200.000:- på det senare. 

 

5. Området. 

• Belysning. Lampan vid Holsjövägen/Mossvägen är ur funktion. Den en bit in på 

Mossvägen lyser bara till och från. Antero gör en kartläggning av samtliga lampors status. 

Därefter anlitas elektriker för att åtgärda bristerna. 

• Bryggorna. OK. 

• Parkområde. Inget att anmärka. 

• Brunnar. OK. Den grävda brunnen spolas regelbundet ur för att undvika missfärgning av 

vattnet. 

• Vägar. Sträckan in till området från väg 154 är bitvis gropig och mötet beslutade att 

föreningen tar ansvar för underhållet även av denna. Tony köper in en vält för att öka 

hållbarheten på  reparationsarbetet. Två kubikmeter sand köps in i höst. Johan skickar ut 

ett ansvarsschema för underhållet under vintermånaderna till de åretrunt-boende. 

• Trivsel. Grillfesten som anordnades av Lena S och Eva B i juli blev väldigt lyckad och 

styrelsen kommer att ansvara för att en liknande blir årligen återkommande. 

• Aktivitetsområdet. OK. Klädsäckar till bastun är inköpta av Tony. Dessa förvaras inne i 

bastun och hängs ut när bastun används. Ved kommer att köpas in till nästa säsong och 

ett förbättrat vedskydd planeras. 

• Hemsidan. OK. 

• Grannsamverkan. Seija Pekkala representerar området vid möten. 

 

6. Kommande aktiviteter. Vid arbetsdagen den 28 september 10-13 planeras följande arbeten: 

• Bryggor. Upptagning och visst underhåll på båtbryggan. Kvarnerlind bokad. 

• Bastun. Mindre målningsarbeten. 

• Brunns-/pumphus. Ommålning. 

• Aktivitetsområdet. Besiktning och översyn. 

• Arbetsschema. Tony fixar. 

• Trivsel. Ärtsoppa, punsch, kaffe/kaka – Lena fixar. 



7. Övriga frågor. Inga. 

 

8. Nästa styrelsemöte. 2019-11-24 kl. 11 hos Eira. 

 

9. Avslut. Ordföranden tackade deltagarna och avslutade mötet. 

 

Vid Protokollet   Justerare 

 

Johan Edgren    Lena Söderqvist 


